
  

 

 

 

 

Indkaldelse til Bestyrelsesmøde  

 
Tid:  Den 12-9-2017 

Sted.: Ida 
Kl.: 19.00 

 

Status.: Referat 

 

 
 

 

 

Til møderne er indkaldt 
(Funktion).  

17-05-2017 27-06-2017 
hos Bjarne 

08-08-2017 
hos David 

23-08-2017 
fællesmøde 
med div. 
Foreninger 

12-09-2017 
hos Ida 

23-10-2017 hos 
Ingolf 

19-01-2018 
Bestyrelsesm
øde med 
middag 

13-03-2018 
Generalforsamling 

Formand  
Finn Ladegaard 
På valg 2019 

Mødt Mødt Mødt Mødt Mødt    

Sekretær 
David Bæk Petersen 
På valg 2019 

Mødt Mødt Mødt Mødt Mødt    

Næstformand 
Bjarne Tarp 
På valg 2018 

Mødt Mødt Mødt Mødt Afbud    

Bestyrelsesmedlem 
Gert Lindberg 
På valg 2018 

Afbud Afbud Mødt Mødt Afbud    

Bestyrelsesmedlem 
Ida Bruun 
På valg 2018 

Mødt Mødt Mødt Mødt Mødt    

Bestyrelsesmedlem 
Ingolf Pedersen 
På valg 2019 

Mødt Mødt Mødt Mødt Mødt    

Kasserer 
Line Berner 
På valg 2018 

Mødt Mødt Mødt Mødt Afbud    

1.Suppleant 
Torben Thomsen 

        

2. Suppleant 

Peter Nykjær 
        

Revisor 
Niels Kristian 

Nørregaard 
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Dagsorden  
 

 
1. Godkendelse af dagsorden Godkendt 

2. Opfølgning på mødet med Udviklingsråd 

Helle Øst        

Presentation af Power Tower blev vendt. 
Der blev snakket om fordelingsnøglen. Og aftalt at den 
fremlagt nøgle blev accepteret. Efterfølgende omstødt af 
Øst. Opdatering på status med den nuværende 
fordelingsnøgle. Der er aftalt mellem Øst og Vest.  
 
Der er på foranledning af forløbet af dette ønskes der et 
fællesmøde mellem Øst og vest. Nuværende dato 23/10 
lokation for dette aftales nærmer.  

3. Væksthus PowerTower Helle.       Bilag 1 Kort snak om Power tower 
Spændende at se hvor stor interesse der er herfor til 
mælkefestival.  

4. Indkommende  ansøgninger  til Grøn 

Ordningen                                   Bilag 3 

Gennemgang af de indsendte ansøgninger. 

5. Evaluering af Borgermødet i Rousthøje  Fælles meget positiv indtryk af mødet. 
David laver opslag på til FB af de frembragte forslag til 
hvad UVRHV skal arbejde med. Nærmer for dette aftales 
med Finn/Bjarne. Dette for at starte en dialog på FB. 
 

6. Kursus for Udviklingsrådets medlemmer Findes der kurser for udviklingsrådets medlemmer? Finn 
medtager på næste FUR møder. 
Finn har talt med Lisbeth Linding vedr. dette og hun var 
positiv stemt over for dette og det tage op på næste 
fælles møde 
Lisbeth vender tilbage med datoer og mere 
informationer, da hun endnu ikke har haft tid til at følge 
op på dette. 
Intet ny at berette, Finn følger op ed Lisbeth 
 

7. Besøg af Thomas Jaap og Bjarne Fly 

                                            Bilag 2 

Der er stemning for at dette gentages. 
Datoer for dette fremskaffer Finn.  
Referat fra sidste møde sendes ud til medlemmer. Så vi har 
mulighed at være på forkant. Samt sendes dette til Thomas og 
Bjarne. Så de har mulighed for at forberede sig til dette. 
Hvad er planen for Karlsgårde  
To datoer for nyt besøg. 21 september og 9 november.  
Kl. 15.00. Den valgte dato 9 november. 
Mødet ønskes afholdt i Varde på Rådhuset. Og de arranger 
lokal og projektor. 
Deltager aftales nærmer dato. 

8. Evaluering af efterårsmødet den 17. august  

m/ ØK 

                                                       

Gennemgang af mødet ved formanden. 
Det der fra vores områdes side der blev fokuseret på 
turister i vores område. Karlsgårde og Tamburs have.  

9. Mælke festival  Fur Stand på messen. 
Deltager: åben for tilmelding 
Kort om opbakning af dette. Der er de folk der skal bruges.  
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10. Økonomi                                                

 

Beslutning om at afholde general forsamling for 2018 i 
Rousthøje forsamlings hus. Er ændret til Øse efterskole. 
Bjarne følger op med skolen for ledighed af lokaler. Dette 
for at begrænse omkostningerne . 
Bjarne Afventer audiens hos forstanderen  
 

  

11. Snak om Evt. kommende beskatning af land 

ejendomme.  

David formulerer et brev til Finn som 

gennemgår dette. Inden dette bringes 

videre til landdistrikterne fællesråd, 

kommunal politiker. 

Afventer Stadig David kommer tilbage 

12. Evt  

 

 

  

     

 

Formand Finn Ladegaard  Referat David Bæk Petersen  
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Bilag 1 

 

 

 

Hej Finn 

 

Jeg vil gerne inviterer UR Helle Vest til møde om iværksættelsen af et Væksthus PowerTower Helle. 

 

Onsdag den 16. august kl. 19.00 i Fåborghus 
 

I de sidste 3 måneder har vi i Helle Øst arbejdet på at samle viden og erfaring om at opstarte og drive et 

Væksthus for iværksættere. 

Vi har i den anledning holdt møde med og besøgt: 

 Vores egne lokale erhvervsfolk og erhvervsforeninger. 

 Styregruppen bag projektet Helle Aktivitets- og Hotelcenter 

 PowerTower Varde og ProVarde 

 Væksthuset Roberthus i Egtved 

 Væksthuset Udvikling Vejen i Rødding 

 

På mødet vil vi gerne fortælle om vores planer, udfordringer og muligheder for iværksættelsen af 

Væksthus PowerTower Helle. 

 

Cc. Marlene Schober, Erhvervsminister Helle Øst 

 

Bedste hilsner 

 

Claus Vestland Jeppesen 

Hellevej 50 

Vrenderup 

6818 Årre 

tlf. 20 29 59 55 

  



5 

 

Bilag 2 

 
Det lyder godt. Vi aftaler den 9. september kl. 15. Mødet afholdes i mødelokale 1, Bytoften 2.   

 

Hvor mange deltager fra Udviklingsrådet? 

 

 

Omkring projektor og internetadgang:  

 
Vedr. trådløs netværk:  

Koderne gælder for det kommunale trådløse netværk på SSID ”VK-Hotspot” 2017. 

Brugernavn: september 

Password: varme 

Der er storskærm i lokalet. Du kan få vist dit materiale på skærmen via vores system AirParrot. Denne skal du installere på 

din pc inden mødet. 

Vejledning til dette finder du på www.it.varde.dk – pkt. 5 ”klik her for at hente møderumssoftware”. 

 

 

Venlig hilsen 

Lotte   

 

 
 

 

Fra: Finn Ladegaard [mailto:fla@nnf.dk]  

Sendt: 9. august 2017 16:04 

Til: Lotte Bøgelund Hansen <lobh@varde.dk> 

Emne: SV: Møde med Thomas Jaap og Bjarne Fly - kontakt Lotte Bøgelund Hansen 

 

Hej Lotte 

  

Vi har nu drøftet datoerne,  på mødet i går, og vil gerne at mødet holdes  den 9. november kl. 15 på 

Rådhuset i Varde ! Vi du sikre at der er projekter og internet adgang til mødet ! 

  

Venlig hilsen  

Finn Ladegaard •  Faglig konsulent •  Overenskomstsekretariatet 
Direkte tel: +45 38187086 • Mob: +45 23666981  • fla@nnf.dk 

 

 

Molestien 7 • DK-2450  København SV  
 Tel: +45 3818 7272  • www.nnf.dk 

 

  
Fra: Lotte Bøgelund Hansen [mailto:lobh@varde.dk]  

Sendt: 4. august 2017 12:27 

Til: Finn Ladegaard 
Emne: SV: Møde med Thomas Jaap og Bjarne Fly - kontakt Lotte Bøgelund Hansen 

http://www.it.varde.dk/
mailto:fla@nnf.dk
mailto:lobh@varde.dk
mailto:fla@nnf.dk
file://///nnffile/afd03/_Ny%20Træstruktur/Privat/Finn%20Ladegaard/Udviklingsråd%20Hellevest/Referater/www.nnf.dk
mailto:lobh@varde.dk
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Hej Finn 
  
Det lyder fint. Jeg sender et par forslag. Lad mig høre om ét af tidspunkterne kan passe hos Jer. 

Ellers finder vi et andet tidspunkt.  
  
21. september kl. 15 
9. november kl. 15 
  
  
  
Med venlig hilsen 

 

Lotte Bøgelund Hansen 
Direktionssekretær 

 

Politik og Analyse 
Direkte   79 94 63 84 

Mail        lobh@varde.dk 

 

Bytoften 2, 6800 Varde 

www.vardekommune.dk 

 

 

       

 

 

 
  
Fra: Finn Ladegaard [mailto:fla@nnf.dk]  

Sendt: 3. august 2017 10:30 

Til: Lotte Bøgelund Hansen <lobh@varde.dk> 

Emne: VS: Møde med Thomas Jaap og Bjarne Fly - kontakt Lotte Bøgelund Hansen 

  

Hej Lotte 

  

Vi i Udviklingsråd Helle Vest vil gerne have besøg at Thomas Jaap og Bjarne Fly. Da jeg er sikker på at 

deres kalender er mere fuld en vores må de gerne komme med et par forslag til en dato for mødet ! 

  

Venlig hilsen  

Finn Ladegaard 

Udviklingsråd Helle Vest 

Tlf 23 66 69 81 

  

  
Fra: Lisbeth Linding [mailto:lisl@varde.dk]  

Sendt: 9. juni 2017 10:47 

Til: Anne Marie Slaikjær; Bjarne Buhl; Carl Holst; Claus Vestland Jeppesen; Finn Ladegaard; Heino Mølholm; Inga 

mailto:lobh@varde.dk
http://www.vardekommune.dk/
mailto:fla@nnf.dk
mailto:lobh@varde.dk
mailto:lisl@varde.dk
https://www.facebook.com/vardekommune
https://twitter.com/vardekommune
https://www.flickr.com/photos/vardekommune
https://www.instagram.com/explore/tags/viinaturen/
http://www.vardekommune.dk/
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Andersen; Jens Nielsen; Karin Nielsen; Walther B. Sørensen (walther@walthers.dk) 

Cc: Lotte Bøgelund Hansen 
Emne: Møde med Thomas Jaap og Bjarne Fly - kontakt Lotte Bøgelund Hansen 
  
Kære FUR 
  
På mødet den 22. februar orienterede jeg om, at Thomas Jaap og Bjarne Fly i løbet af efteråret 

2017 gerne vil komme på besøg i de forskellige udviklingsråd for drøftelse af aktuelle emner i 

området. 
  
For at vi ikke kommer i bekneb med at finde ledige tider i Thomas’ og Bjarnes kalender, vil det 

være hensigtsmæssigt at få aftalt tidspunkter for disse møder nu, inden ferieperioden for alvor 

sætter ind. 
  
Derfor har jeg aftalt med Lotte Bøgelund Hansen, sekretær for området, at I kontakter hende for at 

aftale et tidspunkt for besøg hos jer. 
  
Lotte Bøgelund Hansen kan kontaktes på telefon 79 94 63 84 eller pr. mail på lobh@varde.dk –og 
gerne jo før jo bedre og senest den 28. juni  
  
Det er mit indtryk, at UR Varde Opland allerede har fået en aftale på plads – I kan således se bort 

fra denne mail. 
  
God dag til jer alle. 
  
Med venlig hilsen 

  

Lisbeth Højvang Linding 
Lokalsamfundskonsulent og  

LAG koordinator 

LAG Fanø-Varde 

Varde Kommune 

Telefon: 79 94 79 63 

Mobil: 20 58 56 72 

Mail: lisl@varde.dk 

  

 
  

  

mailto:walther@walthers.dk
mailto:lobh@varde.dk
mailto:lisl@varde.dk
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Hej Lotte 

 

De emner vi vil diskutere er.: 
 

Næsbjerg 

 

 

3.    Ønske om cykelsti til børnehave og videre til Nordenskov 

 

Status: Plan/Teknikudvalget har besluttet at lave et sammenhængende sti forløb fra 

Nordenskov til Krovej (men ikke helt til børnehaven) – laves i 2017. 

 

 

4.    Dårlige fortove efter kloakprojekt 

 

Status: Forvaltningen undersøger. 

 

5.    Sti v/Hovedgaden 60 – hvad må græsstykket bruges til? 

 

Status: Forvaltningen undersøger 

 

6.    Fliser ved Byparken? 

 

Status: Forvaltningen undersøger 

 

7.    Evt. samarbejde om udskiftning af fortovsfliser. 

 

Status: Forvaltningen vurderer på det. 

 

8.    Må læbælte langs gl. bane udtyndes 

 

Status: Forvaltningen undersøger 

 

9.    Fortovsbrænding – kan kommunen levere gas? 

 

Status: Forvaltningen vurderer på det. 

 

 

Roust/Rousthøje 

 

1.    Forsamlingshus – gæld. 

 

Status: Forvaltningen undersøger muligheder. 

 

3.    Huller på Byvej 

 

Status: Forvaltningen undersøger 
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Bilag 3 
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